
 
 
 

KRAJEVNA SKUPNOST GRADIŠČE NAD PRVAČINO 

 

 

Datum: 27.1.2021 

 

 

Z A P I S N I K 
 

20. redne seje sveta KS Gradišče, ki je potekala  27.1.2021 ob 19:00 prek video 

konference (Jitsi Meet) 

 

Prisotni: Žan Marušič, Tanja Gregorič, Dalibor Antić, Vojka Fritz, Mojca Marušič 

 

Upravičeno odsotni člani Sveta krajevne skupnosti Gradišče:  Aljoša Furlan 

 

Ostali prisotni: /         

 

Tanja Gregorič, ki je pozdravila navzoče ter predlagala naslednji 

 

dnevni red: 

 

1. Sprejem zapisnika 19. redne seje sveta z dne  27.1.2021. 

2. Projekt preureditev sanitarij in kuhinje v kulturnem domu na Hribu.. 

3. Saniranje dvorane v kulturnem domu.. 

4. Problematika plazenja cestišča na začetku Gregorčičeve poti. 

5. Projekt igrišče – čiščenje. 

6. Krajevni praznik skupaj z združenjem NOB Nova Gorica. 

7. Pot Aleksandrink – čiščenje poti. 

8. Ograja na pokopališču. 

9. Razno – pobude in vprašanja. 

10. Izplačilo sejnin. 

 

AD 1 

 

Tanja Gregorič (predsednica) je članom KS povzela zapisnik 19. redne seje z dne 

1.12.2020. 

 

Na obstoječ zapisnik ni bilo pripomb, zato je bil sprejet sklep: 

Potrdi se zapisnik 19. redne seje sveta KS Gradišče z dne 1.12.2020. 

 

 

AD2 

 



 
 
 

V nadaljevanju pove, da je v ponedeljek 25.1.2021 potekal sestanek z arhitektom Urošem 

Uršič. G. Uršič je po naročilu KS Gradišče pripravil idejno zasnovo za sanacijo sanitarij in 

kuhinje v KD na Hribu. Sanacija je potrebna iz dveh vidikov, in sicer: 

1. Prenova sanitarij je potrebna za pričetek postopka pridobitve uporabnega dovoljenja. 

Pogoj za pridobitev uporabnega dovoljenje je WC za invalide, katerega trenutno v KD 

ni. 

2. Kuhinja in sanitarije so dotrajane in zato potrebne prenove. 

 

Predsednica predstavi vse možnosti, ki so izvedljive. Vsi člani KS se strinjajo, da je potrebno 

sanacijo izpeljati s čim manj stroški. To pomeni, da se prostore prenovi tako, da se bo stene 

premika minimalno.  

Izmed petih predlogov, ki jih je arhitekt predstavil je vsem prisotnim najracionalnejši in 

najlažje izvedljiv tisti, kjer se  kuhinjo nekolika zmanjša, del hodnika in ženski WC pa se 

preuredi tako, da se uredi WC za invalide in ženske v enem. 

 

Sledila je kratka diskusija in izmenjava mnenj, na podlagi katerih, je  KS sprejela naslednji 

sklep: 

Sanitarije in kuhinjo se preuredi po 1.opciji, katera obsega minimalni poseg v prostore. Pogoj 

za pričetek sanacij pa bo pridobitev dodatnih sredstev, ki bodo predlagane v rebalansu 

proračuna. V kolikor se sredstev ne pridobi, se s projektom počaka do pridobitve le-teh. 

 

AD3 

 

Naslednja točka dnevnega reda je saniranje tal v dvorani. Predsednica pove, da je v petek 

22.1.2021 prišel na ogled dvorane G. Mitja Pekeč. G. Pekeča je predsednica prosila za ogled 

zato, da bi KS pridobila strokovno mnenje glede izbora mase za tla v dvorani. G. Pekeč je 

namreč sodeloval in sodeluje v projektih sanacij igrišč in športnih dvoran v MONG. 

Mnenje  G. Pekeča je, da bi bila najboljša rešitev ureditev ipoksi tlaka, ker je le-ta 

najodpornejši. Pri tem je opozoril oziroma predlagal, naj se KS najprej odloči v kakšne 

namene se bo dvorana uporabljala.  

 

Član sveta Dalibor Antić pove, da je prišel ta isti dan (25.1.2021) izvajalec SIES, ki sicer še 

ni oddal ponudbe, je pa vzorčno  1m2 premazal z ipoksi maso. Na podlagi vzorca se bo 

potem odločalo ali je le-ta primerna za tla v dvorani ali ne.  

G. Antić pove, da je predtem pridobil še dve ponudbi. Glede na to, kako se bo vzorec mase 

obnašal in glede na ponudbo, ki jo bo SIES pripravil, se bodo člani KS v naslednji seji 

odločili koga se bo izbralo.  

 

Podpredsednik Žan Marušič pove, da bo pridobil še ponudbo za cenejše variante, in sicer 

možnosti premaza z betonsko barvo. Potrebno bo pa preveriti ali bo uporaba le-te primerna, 

saj je v dvorani del tal, ki je obložen s keramiko. Podpredsednik se zaveže tudi, da bo pridobil 

ponudbo za mreže, ter ostali material, ki ga bomo potrebovali za saniranje dvorane. To so 

barva za beljenje, klopi za slačilnice,…itd. Pri tem mu bo pomagal še član sveta G. Antić. 

 

AD 4 

 

Podpredsednik Žan Marušič pove, da se je cestišče na začetku Gregorčičeve poti dodatno 

udrlo. Plazenje je povzročilo močno deževje v zadnjih dveh tednih. Nato vpraša ali smo že 

prejeli Geotehnično poročilo o ogledu problematike.  



 
 
 

Predsednica pove, da poročila še nismo prejeli in se zaveže, da bo takoj naslednji dan 

preverila z poveljnikom civilne zaščite, G. Andrejem Biaggio ali je le-to pripravljeno in se z 

njim dogovorila za ponovni ogled plazu. 

 

Podpredsednik se s predlaganim strinja. Prosi, naj se omeni, da so geodeti takrat opozorili, da 

je potrebno plaz čimprej sanirati, saj obstaja možnost zdrsa dela cestišča Gregorčičeve poti, 

posledično pa tudi možnost udora poti, ki vodi do stanovanjske hiše.  

 

Predsednice se strinja in obljubi, da bo vse informacije prenesla G. Biaggu. 

 

AD 5 

 

Naslednja točka dnevnega reda je projekt ureditve igrišča. Predsednica najprej vse člane 

pohvali za dobro sodelovanje pri participativnem proračunu. S skupnimi močni in trdim 

delom je KS uspela pridobiti sredstva za ureditev igrišča v bližini KD na Hribu. 

Pove, da bo preverila kdaj in kako se bo s temi sredstvi razpolagalo, ter kdo bo skrbel za 

zbiranje ponudb za izvajanje del, ali bo to KS ali MONG. 

 

Nato se člani KS dogovarjajo glede čiščenja parcele kjer naj bi igrišče stalo. Tako G. Antić 

kot podpredsednik predlagata, da bi čiščenje prevzel vaščan, v zameno za delo pa bi prevzel 

odstranjena drevesa. Vsi navzoči člani KS se s predlaganim strinjajo, saj bi na ta način 

privarčevali cca 1000 do 1500 €, ki bi jih sicer iz pridobljenih sredstev morali odšteti za 

izvajalca del. 

 

Predsednica pove, da se bo glede predloga pogovorila z  G. Jako Fabjan in z njim preverila 

ali se predlagano lahko izvede. Potrebno je namreč pridobiti dovoljenje MONG o odvozu 

odžaganih dreves, ker je parcela kjer bo igrišče zgrajeno v njeni lasti. 

 

 

AD 6 

 

 

 

Nadaljuje in pove, da se bliža čas krajevnega praznika, ki ga KS Gradišče vsako leto 

organizira skupaj z ZNOB Nova Gorica. V letu 2020 je bil praznik odpovedan zaradi Covid 

19.  

V letu 2021 se še vedno spopadamo  z epidemijo Covid 19, ki se še vedno ne umirja. 

Prireditve niso dovoljene, vsaj trenutno še ne. Glede na to, da je praznik predvidena dne X. 

2.2021 bi morale biti aktivnosti za pripravo v polnem teku, da bi bila njegova izvedba 

mogoča.  

Na podlagi trenutne situacije, ki prevladuje trenutno v MONG in drugod po Sloveniji se člani 

KS strinjajo, da praznika tudi letos ne bo. 

 

AD 7 

 

V naslednji točki dnevnega reda predsednica pove, da je v mesecu januarju 2021 potekal 

javni razpis za čiščenje poti Aleksandrink. Razpis je bil razpisan dvakrat, ker se na prvega ni 

prijavil nihče. Na drugega se je prijavil en kandidat, katerega ponudba je bila previsoka, 

poleg tega je potrebno po pravilniku MONG pridobiti vsaj tri ponudbe. 

 



 
 
 

V naslednjem tednu bo zato sledil še tretji razpis. Takrat bo znano kateri izvajalec, bo prevzel 

čiščenje poti.  

Ne glede na izbranega izvajalca, je potrebno pred kakršnim koli posegom oziroma pričetkom 

del, obvestiti G. Kerševana. Poseganje v njegovo brežino je zaradi možnosti udora 

nedovoljeno in je  zato dogovorjeno, da bo g. Kerševan poleg, ko se bodo dela izvajala. 

 

AD 8 

 

Predsednica preide na naslednjo točko dnevnega reda, ki je pridobitev ponudb za ograjo na 

pokopališču. Pove, da na KS prihajajo pritožbe zoper srnjad, ki kar naprej uničuje okrasno 

rastlinje in povzroča škodo in nejevoljo med vaščani.  

Člana sveta G. Antića vpraša ali smo že dobili ponudbo zanjo. 

 

G. Antić pove, da ponudbe še nismo prejeli. Obljubi, da bo ponudnike pozval na oddajo 

ponudb čimprej, ker je nujno, da se problematiko čimprej odpravi. 

 

 

AD 9 

 

Pod točko razno član sveta D. Antić pove, da smo konec leta 2020 pridobili internetno 

povezavo v KD na Hribu. Posledično pa tudi WI-FI točko. Pove tudi geslo in opozori na to, 

da je potrebno le-to nalepiti  na vrata kulturnega doma. Le tako bodo lahko obiskovalci  

dostopali do brezplačnega prenosa podatkov. 

Za ureditev nalepke se zaveže podpredsednik Ž. Marušič. 

 

 

AD10 

 

Tanja Gregorič je na glasovanje podala predlog glede izplačila sejnine za to sejo. 

 

Člani sveta KS Gradišče so soglasno sprejeli naslednji sklep: 

Predsednici, podpredsedniku in ostalim članom sveta KS Gradišče, ki so se udeležili te seje, 

se izplača sejnina. 

 

 

 

Seja je bila zaključena ob 20:35. 

 

Sejo je vodila Tanja Gregorič. 

 

 

Zapisala:  

Tanja Gregorič 

 

 

                                                                                            Predsednica sveta KS Gradišče 

 

 Tanja Gregorič 

 


